


 

b) Færgefarten Hammer Bakke – Orø (Østre Færge) 

 

b) Spørgsmål vedr. projekt Østre Færge blev 

 besvaret af Michael.  

 Tilskud på gods er opbrugt. 

 Den %-vise reduktion på gods og 

 passagertransport bliver mindre i år 2020 end 

 år 2019, som følge af stigende trafikmængder 

 uden tilsvarende forøgelse af det offentlige 

 tilskud. 

 Mængden af natsejlads er øget betydeligt bl.a. 

 som følge af sen hjemrejse fra arrangementer 

 på Orø Kro. 

 

6. Borgermøde tirsdag, den 1. oktober 2019 kl. 19  

 i Orø Hallen . 

a) Hvilken orientering giver Færgekontaktudvalget 

 

 

 

b) Valg af 2 medlemmer til Færgekontaktudvalget. 

Marie Bjørk Stenersen Hansen og Ib Ballisager er 

på valg. 

6.  

 

a) Ib giver en kort redegørelse for nuværende 

udvalgsarbejde og fremlægger forslag til nyt et 

kommissorium for Færgekontaktudvalg. Dette 

ønskes vedtaget på Borgermødet. 

 

b) Ib Ballisager genopstiller 

 Henrik Persson opstiller  

7. Eventuelt 7. Ingen  

8. Næste møde 8. Bliver nok i november 2019, men aftales senere. 

Færgekontaktudvalgets underskrift. 


